
 

 

Beantwoording vragen uit de raadscommissie 

 

Nummer DOC-21-416099 

Zaaknummer Z-20-133065 

Naam commissielid resp. G. Mos, D. Steltenpool, P. Koning 

Fractie resp. D66, VVD, PWF 

Onderwerp Vervolgvraag Jaarstukken 2020 (gesteld in raad 8 juli 2021) 

Datum waarop de vraag is gesteld 13 juli 2021 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de commissievergadering. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  wat is er de oorzaak van dat het onderzoek wat betreft aansluiting van Overspoor op de 

A7 nog niet is gestart. Is dat capaciteitsgebrek of – zoals in het verleden werd 

aangegeven – de kosten van de aansluiting? 

 

antwoord  Wegens capaciteitsgebrek op de afdeling is het onderzoek niet opgestart. Om die reden 

is er ook geen voorbereidingskrediet voor de uitvoering van een haalbaarheidsonderzoek 

in de begroting opgenomen. Eerder onderzoek heeft uitgewezen dat met een eventuele 

ontsluiting hoge kosten gemoeid zijn. 

 

2. hoe is het bedrag voor de huur van basisschool in het MFA Zwaagdijk-Oost (922.950,--) 

tot stand gekomen?   

Antwoord In de voormalige gemeente Wervershoof zijn afspraken gemaakt met de 

woningbouwcorporatie voor de realisatie van het MFA in Zwaagdijk-Oost. De huur is 

gebaseerd op de investerings- en onderhoudskosten van het MFA. Overigens is het 

bedrag van € 922.950,- niet het jaarlijkse huurbedrag. Dit bedrag is de geschatte totale 

toekomstige huurverplichting na balansdatum tot aan de (voorlopige) einddatum van de 

huurovereenkomst. 

 

3. voor wie zijn de kosten van de vervanging van de damwanden in het Emmapark? HHNK 

of de gemeente? 

antwoord De kosten voor vervanging van de beschoeiingen in het Emmapark zijn voor de 

gemeente. De definitieve overdracht naar HHNK is per 01-01-2023. De beschoeiingen 

blijven in beheer van de Gemeente. HHNK neemt geen beschoeiingen over. 

 

 


